



港大同學會小學家長教師會

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

PTA/C05/2024

電子通告

各位親愛的家長：

2024年11月08日，本會將舉行2023-24年度週年會員大會。當日亦安排了不同活動，誠邀各位參加，冀與各位歡度一個愉快的晚上。詳情如下：

日期：2024年11月08日（星期五）

地點：港大同學會小學（香港柴灣怡盛街九號）

時間	活動
19:00 – 19:30*	2023-24年度週年會員大會暨「第十一屆常務委員會家長委員」選舉
19:30* – 21:30	【家長學堂】 <u>林俊彬</u> 博士「如何幫助孩子善用電子產品」

* 【家長學堂】在週年會員大會完結後隨即舉行。

有關各項活動的詳情，請參閱通告《附件》及電子報名表格。請閣下在 **2024年11月06日（星期三）或之前** 點擊以下連結或掃描二維碼填妥電子表格回覆，以便安排。

<https://forms.gle/fk2s3N8QG2HuVyMh8>



港大同學會小學家長教師會 謹啟

2024年10月31日

收集個人資料聲明：家教會及學校可能會攝錄活動，以供內部研究、公眾分享及推廣之用。



港大同學會小學家長教師會

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

31th October 2024

PTA/C05/2024

E-circular

Dear PTA Members,

We are pleased to announce the 2023-24 Annual General Meeting (AGM) of our Parent-Teacher Association will be held on 08th November 2024. You are cordially invited to join the AGM as well as activities we have organized on the day. Details are as follows.

Date: 08th November 2024 (Friday)

Venue: HKUGA Primary School, 9 Yee Shing Street, Chai Wan, HK

Time	Activity
19:00 – 19:30*	2023-24 AGM and Election of the 11 th Standing Committee
19:30* – 21:30	Parent Academy: How to help children make good use of electronic products by Dr. Ian Lam (conducted in Cantonese)

* Parent Academy will be held immediately after the AGM.

Please refer to the appendices to this notice and the registration form for details regarding the individual activities.

Kindly register **on or before 06th November 2024** by filling in the below electronic form.

<https://forms.gle/fk2s3N8QG2HuVyMh8>



Best Regards,

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

Personal Information Collection Statement: The school or PTA may record or photograph the events for internal review, public sharing and future promotional purposes.



港大同學會小學家長教師會

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

各位家長教師會會員：

2023-24年度週年會員大會暨「第十一屆常務委員會家長委員」選舉

現特函通知 閣下有關本會2023-24年度週年會員大會之詳情如下：

日期：2024年11月08日（星期五）

時間：晚上7時至9時30分（簽到時間由晚上6時30分開始，出席人數達到大會法定人數後大會將正式進行。務請預留時間盡早登記入座）

地點：港大同學會小學四樓禮堂（香港柴灣怡盛街九號）

議程：

1. 通過 2023-24年度週年會員大會議程
2. 2022-23年度週年會員大會會議記錄*
3. 第十一屆（2024-2026年度）常務委員會普通委員選舉
4. 名譽顧問黃衛宗校長致辭
5. 2023-24年度會務報告*
6. 2023-24年度財務報告*
7. 通過2023-24年度會務報告及財務報告
8. 感謝2023-24年度名譽核數師、義務法律顧問及義工家長
9. 委任2024-25年度名譽核數師及名譽法律顧問
10. 其他事項

* 請於2024年11月08日或以前在本會網頁https://bit.ly/hkugapspta_tc查閱有關文件。

港大同學會小學家長教師會

主席 Thomas Kwan 敬約

2024年10月31日



港大同學會小學家長教師會

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

當晚活動詳情如下：

【家長學堂】林俊彬博士「如何幫助孩子善用電子產品」

電腦、平板、手機和其他電子產品已成為生活中不能缺少的一部份！不少兒童及青少年更會機不離手，出現「網絡成癮」的情況。究竟電子產品對孩子可以有什麼影響？家長如何可以通過以身作則、理性討論、訂立規則、有效溝通、適當干預、合理後果和優質活動去幫助孩子善用電子產品？在這個講座中，講者將會與家長一一分享！

林俊彬博士是香港教育大學兒童與家庭科學中心聯席總監，研究家庭關係如何影響兒童發展。曾為超過150間本地學校舉行教師培訓或家長講座，替教育局設計「小學家長教育資源套」，並獲選為教育局課程發展議會幼兒教育委員會 2021/2023 及 2023/2025 年度主席。



港大同學會小學家長教師會

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

31th October 2024

Dear PTA Members,

Notice of 2023-24 AGM and Election of the 11th Standing Committee

We are pleased to announce the 2023 Annual General Meeting (AGM) of our Parent-Teacher Association will be held with details as follow:

Date: 08th November 2024 (Friday)

Time: 7:00p.m. to 9:30p.m. (Registration from 6:30p.m. with quorum expected to form at 7:00p.m.)

Venue: School Hall, 4/F, HKUGA Primary School (9 Yee Shing Street, Chai Wan, HK)

Agenda:

1. Adopt the 2023-24 AGM Agenda
2. Adopt the 2022-23AGM Meeting Minutes *
3. Election of the 11th PTA Standing Committee (Year 2024-2026)
4. Speech by Honorary Advisor
5. Receive the 2023-24 Annual Report *
6. Receive the 2023-24 Financial Report *
7. Approve the 2023-24Annual Report and the 2023-24 Financial Report
8. Vote of thanks to 2023-24 Honorary Auditor, Honorary Legal Advisor and Parent Volunteers
9. Appoint 2024-25 Honorary Auditor and Honorary Legal Advisor
10. AOB

* These documents can be found on the PTA Website https://bit.ly/hkugapspta_en on or before 08th November 2024.

Best Regards,

Thomas Kwan

Chairperson

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association



港大同學會小學家長教師會

HKUGA Primary School Parent-Teacher Association

Parent Academy: How to help children make good use of electronic products by Dr. Ian Lam

We have invited **Dr. Ian Lam**, Associate Professor of The Education University of Hong Kong , to share with us his thoughts. The talk will be conducted in Cantonese. Please refer to the Chinese version of the notice for further details.